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§ 25 
Utred behovet av en ny sporthall i Mälarhöjden – motion 
från (M)  
Yttrande till kommunstyrelsen 
HÄ 2024/226 
 

Beslut  
Hägersten-Älvsjö stadsdelsnämnd godkänner förvaltningens 
tjänsteutlåtande och överlämnar det till kommunstyrelsen som svar 
på remissen. 
 

Sammanfattning av ärendet  
I en motion av Anette Hellström (M) beskrivs behovet av en ny 
sporthall i området runt Mälarhöjden. Motionären föreslår två 
möjliga platser, det nya området Mälaräng, eller bollplanen intill 
Mälarhöjdens skola. Förvaltningen anser inte att de föreslagna 
platserna är lämpliga och tar inte ställning till andra möjliga platser. 
 

Förslag till beslut 
Sara Grolander (MP), Andrea Törnestam m.fl. (S) och Maria 
Ljuslin (V) föreslog att nämnden skulle besluta enligt 
förvaltningens förslag. 
 
Johan Nilsson m.fl. (M) och Inger Swahn (L) med instämmande av 
tjänstgörande ersättare Henrik Åkerlund (SD) och Henrik Falk (C) 
lade fram ett förslag och föreslog att nämnden skulle ställa sig 
bakom det. 
 
Ordföranden förklarade överläggningen avslutad. 
  

Beslutsgång 
Ordföranden ställde förslagen mot varandra och fann att nämnden 
ställde sig bakom förvaltningens förslag. 
  

Reservation 
Johan Nilsson m.fl. (M), Inger Swahn (L), tjänstgörande ersättare 
Henrik Åkerlund (SD) och Henrik Falk (C) reserverade sig mot 
beslutet till förmån för eget förslag. 
 
"1. Att tillstyrka motionen i sin helhet. 
 
2. Att därutöver anföra. 
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Den absolut största utmaningen för idrotten och möjligheten till 
rörelse och motion för stockholmarna är bristen på 
idrottsanläggningar. Vi har barn som står i kö för att börja på sin 
favoritsport men där våra föreningar inte har möjlighet att ta emot 
fler medlemmar på grund av bristen på tider. Det är 
anläggningsbristen som är den största utmaningen för 
stockholmsidrotten och därför missar man ett av våra huvudmål, att 
få till fler tider och platser för idrott och rörelse. 
 
Hägersten-Älvsjö växer och behovet av idrottshallar är stort. Det 
byggs nya områden med skolor och det bör även planeras in 
möjlighet till idrott i dess närområde. 
 
Förvaltningens svar på motionen är alltför snävt. Motionens att-sats 
säger att berörda nämnder ska utreda behovet i området runt 
Mälarhöjden eller dess närhet. Det innebär även tex Örnsbergs 
industriområde samt andra områden i stadsdelsområdet." 
  

Ersättaryttrande 
Lolita Lovén Johnsen (KD) instämde med sitt ersättaryttrande i 
förslaget till beslut och reservation från (M), (L), (SD) och (C). 
 
Handlingar i ärendet 

 HÄ 2024/226-2 (Godkänd - R 1) Tjänsteutlåtande Sporthall i 
Mälarhöjden 

 HÄ 2024/226-1 Remissbrev - Utred behovet av en ny 
sporthall i Mälarhöjden 

 HÄ 2024/226-1.1 Motion om att utreda behovet av en ny 
sporthall i Mälarhöjden 

 



Signerat av
Detta dokument har signerats digitalt av följande personer

Namn Datum
Johan Georg,Nilsson 2024-06-04
Sara Margareta,Grolander 2024-06-04


		2024-06-04T11:59:54+0200




